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Abstract (en)
The method involves determining heated area, indicating characteristic value of each heating element from its thermal dynamics (K-therm). The
characteristic values of multiple heating elements are compared with one another for detecting hydraulic over or under supply. The characteristic
value is thermal dynamics. The characteristic value of the down time (t-t) is in between a target and beginning of heating process for increasing room
temperature. An independent claim is also included for a system for detecting hydraulic alignment of a heating system.

Abstract (de)
Es werden ein Verfahren und ein entsprechendes System zur Detektion eines hydraulischen Abgleichs einer Heizungsanlage (2) mit über ein
Fluidströmungssystem (4) verbundenen Heizkörpern (3) beschrieben. Um einfach und automatisch den Zustand des hydraulischen Abgleichs zu
erkennen, werden für jeden Heizkörper (3) ein die thermische Dynamik eines durch den Heizkörper (3) geheizten Raums anzeigender Kennwert
ermittelt und die Kennwerte mehrerer Heizkörper (3) und/oder mehrerer zeitlich aufeinander folgende Kennwerte eines Heizkörpers (3) zur
Erkennung einer Über- oder Unterversorgung eines Heizkörpers (3) miteinander verglichen.
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